
 

WYPOWIEDŹ PISEMNA 

EGZAMIN ÓSMOKLASISTY / MATURA PODSTAWOWA 

 

ZAPRASZANIE NA JAKIEŚ WYDARZENIE 

Are you free on…..? – Czy masz czas w …..? 

Are you doing anything on…. ? – Masz plany na ……? 

How about going to the cinema? – Co powiesz na wyjście do kina? 

Why don’t we go to the cinema? – Może byśmy poszli do kina? 

Do you mind going to the swimming pool? – Czy masz coś przeciwko byśmy poszli na 

basen? 

I’d like to invite you to …… - Chciałbym Cię zaprosić na ….  

Do you think you’ll be able to come? – Myślisz, że będziesz mógł przyjść? 

It’s at …… / It will be held at 6 pm  in my garden. – Będzie miało to miejsce o godz. 18.00 w 

moim ogrodzie.  

I’ve booked a table at Cava’s Restaurant for Saturday 20th August at 8 p.m. – 

Zarezerwowałam stolik w restauraji Cava na sobotę 20-go sierpnia na godz. 20.00 

The restaurant is on Piłsudskiego Road, close to the shopping centre. – Restauracja znajduje 

się na ulicy Piłsudskiego, blisko centrum handlowego. 

The cost will be about $30 for three courses. – Koszt to 30 dolarów za 3 dania.  

Don’t forget to bring ……. with you. – Nie zapomnij wziąć ze sobą. 

Please come if you can.  – Proszę o obecność jeśli to możliwe.  

Don’t miss it! – Nie przegap tego. 

It’s important that you all come and take part. – To bardzo ważne, żebyście wszyscy wzięli 

udział w spotkaniu. 

I really hope you can make it. – Mam nadzieję, że uda Ci się przyjść. 

I’d really love to come, but….. – Chciałabym przyjść, ale …. 

I’m really sorry, but I’m afraid I can’t make it. – Bardzo mi przykro, ale niestety nie dam 

rady. 



PODZIĘKOWANIA  

I’m writing to thank you for…. – Piszę, aby podziękować za…. 

I’m very grateful for ….. – Jestem bardzo wdzięczna za ….  

I really appreciate ….. – Bardzo doceniam …. 

It was really kind of you to …. – To bardzo miło z twojej strony… 

PRZEPROSINY 

I’m very sorry about …… - Bardzo mi przykro z powodu… 

I’m sorry that I didn’t write earlier, but I ……. Przepraszam, że nie pisałam wcześniej… 

I aplogise…. – Przepraszam, za … 

I’m sorry I haven’t written for so long. – Pzepraszam, że tak długo nie pisałam. 

I’m really sorry that I can’t come this evening. – Przepraszam, ale nie mogę przyjść dziś 

wieczorem.  

Sorry for cancelling at short notice. – Przepraszam, że odwołuję w ostatniej chwili.  

Please forgive me! – Proszę wybacz mi. 

PROŚBY 

Would it be possible to you to …… ? – Czy byłoby możliwe, żebyś…. ? 

Would you mind (czas z –ing) ….. ? – Czy masz coś przeciwko….?  

I have a favour to ask. – Chciałbym prosić o przysługę. 

I’ve got a request. – Mam prośbę. 

Would it be all right if I borrowed….. ? – Czy byłby problem gdybym pożyczyła…..? 

Would you mind lending me….. ? – Czy miałbyś coś przeciwko jakbym pożyczyła…..? 

I’d be grateful if you could….. – Byłabym wdzięczna, gdybyś mógł…. 

Sure, no problem. – Nie ma sprawy. 

I’d be happy to help you out. – Bardzo chętnie Ci pomogę. 

I’d love to, but. ….. – Chciałabym, ale ….. 

PORADY 

What would you do if you were me? – Co byś zrobiła na moim miejscu? 



What advice would you give me? – Co byś mi poradziła?  

What do you think I should do? – Co powinnam zrobić? 

Have you any tips on …..? – Czy masz jakieś wskazówki dotyczące….?  

Remember not to…. – Pamiętaj, aby nie … 

It’s important to …. – To ważne, aby…. 

I’d recommend/suggest …… - Sugerowałabym….. 

One thing you could do is …. – Jedno co mógłbyś zrobić to…. 

A good idea is to ….. – Dobrym pomysłem jest…. 

If I were you, I’d ….. – Na twoim miejscu…… 

OPISYWANIE PRZYSZŁYCH WYDARZEŃ 

I’m going to ….. – Zamierzam…. 

I’ve decided …… - Zdecydowałem, że …. 

I’m planning to go to the mountains.   – Planuję pojechać w góry. 

I’m thinking of….. – Myślę, aby….. 

I dream of flying to Spain. – Marzę by polecieć do Hiszpanii. 

In the future, I’d like to learn….. – W przyszłości chciałbym nauczyć się…. 

RELACJONOWANIE WYDARZEŃ 

It was happened last year. – Wydarzyło się to rok temu. 

One day, …….. – Pewnego dnia…. 

While I was going to school…. – Podczas, kiedy szedłem do szkoły…. 

First,…… and then …….- Najpierw, ………, a potem…….. 

Finally, ….. – W końcu …. 

Fortunately/Unfortunately, … - Na szczęście/Niestety.. 

It was a pleasant experience. – To było przyjemne doświadczenie. 

It was a tiring and unpleasant experience. – To było męczące i nieprzyjemne doświadczenie. 

We had a terrible/great time. – Żle/dobrze się bawiliśmy. 

It was great fun! – Była super zabawa! 



It was really embarassing. – To było bardzo krępujące.  

What excited/interested me most was…. – To, co zainteresowało mnie najbardziej, to…. 

I’ll never forget….. – Nigdy nie zapomnę…. 

It made me feel relaxed and ….. – Dzięki temu poczułam się zrelaksowana i …. 

GRATULACJE 

Congratulations on… - Gratulacje z okazji… 

I’d like to congratulate you on passing all exams! – Chciałabym pogratulować zdania 

wszystkich egzaminów! 

Well done! – Dobra robota! 

I’m very proud of you! – Jestem z ciebie bardzo dumna! 

I wish you the best of luck! – Życzę ci dużo szczęścia! 

POLECANIE CZEGOŚ 

I recommend you to …. – Polecam ci …. 

I recommend it to anyone who likes….. – Polecam każdemu kto lubi… 

I wouldn’t recommend it, beacuse… - Nie poleciłabym tego, ponieważ…. 

It’s worth reading. – Warto to przeczytać. 

I was impressed by …. – Byłam pod wrażeniem…. 

Don’t waste your time or money on travelling to this place! – Nie trać pieniędzy na 

podróżowanie do tego miejsca!  

OPISYWANIE OSÓB 

She/he seems to be very nice. – Ona/on wydaje się być miła. 

She looks like …  Ona wygląda jak … 

 She is slim. – Jest szczupła 

She has got blue eyes.  – Ona ma niebieskie oczy 

We first met…. – Pierwszy raz spotkaliśmy się …. 

We’re both interested in ….. Obie interesujemy się….. 

OPISYWANIE POMIESZCZEŃ 

My house is very close to the cinema – Mój dom jest bardzo blisko kina. 



It’s very modern flat. – To bardzo nowoczesne mieszkanie. 

It has five rooms. – Ma 5 pokoi. 

The problem with my room is that… - Problem z moim pokojem jest taki, że … 

There is… - Tam jest/Tam znajduje się … 

There are …. –Tam są…. 

What I don’t like about my house is …. – To co nie podoba mi się w moim domu to, to że….. 

ZAKOŃCZENIE  

Do write again when you have the time. – Napisz do mnie kiedy będziesz mieć czas. 

Give my regards to… – Pozdrów ode mnie… 

I can’t wait to hear from you. – Nie mogę się doczekać odpowiedzi. 

I hope to hear from you soon. – Nie mogę się doczekać twojej odpowiedzi. 

Keep in touch! – Pozostańmy w kontakcie! 

Let me know if you need anything. – Daj znać jeśli czegoś potrzebujesz. 

Make sure you write soon! – Napisz do mnie wkrótce! 

See you soon. – Do zobaczenia! 

Take care of yourself! – Dbaj o siebie! 

Write back soon! – Napisz do mnie wkrótce! 

 

 

English is easy 

https://easyenglishland.wordpress.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


